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memiş ancak büyük bir po-
tansiyele sahip olduğunu 
belirten Vali, bu çabaların 
hemşehrilerin refahına 
olumlu katkı yapacağını 

Giresun'un doğal, kül-
türel ve tarihi güzellikleri fo-
toğraf sanatçılarının ob-
jektiflerinden tanıtıldı. Tu-
rizm Haftası etkinlikleri 
kapsamında Giresun'da 
düzenlenen sergide Gire-
sun Adası'ndan kaleye, tu-
rizm destinasyonlarından 
yaşam ve insan karelerine 
kadar birçok fotoğraf yer 
aldı. Vali Mehmet Fatih 
Serdengeçti, açılışta yap-
tığı konuşmada Gire-
sun'un göz kamaştırıcı gü-
zelliğine vurgu yaparak, tu-
ristleri Giresun'u keşfet-
meye davet etti. Gire-
sun'un po tansiye linin 
henüz tam olarak keşfedil-

ifade etti. Vali Serdengeç-
ti, yerli ve yabancı turistleri 
Giresun'un muhteşem gü-
zelliklerini keşfetmeye 
davet etti. (Mehmet Yaşar)

Giresun Belediyesi, 
şehrin geleceğini planla-
mak ve geliştirmek ama-

cıyla kapsamlı bir revizyon 
imar planı hazırlığına baş-
ladı.

rak altyapı, yeşil alanlar, 
ulaşım ve konut gibi alan-
larda güncellemeler içe-
recek.

Planın tamamlanması-
nın ardından, şehirdeki ya-
pılaşma ve kentsel dönü-
şüm projeleri bu plan doğ-
rultusunda şekillendiri-
lecek.

Giresun Belediye Baş-
kanı Fuat Köse, konuyla il-
gili olarak yaptığı açıkla-
mada, tüm şehri kapsayan 
revizyon ve ilave imar 
planı çalışmasının hazır-
lıklarına başlandığını du-
yurdu.

Başkan Köse şunları 
kaydetti:

“Bilindiği üzere, Gire-
sun Belediyesi 1998, 2008 
ve 2015 yıllarında İmar 
Planı Revizyonu adı altın-

sun’u oluşturma anlayışın-
dan yola çıkarak alternatif 
yollar tesis ederek, yeni 
yerleşim alanları planla-
yıp, kentin güneye doğru 
gelişmesi için yeni imar 
alanları oluşturmayı plan-
lamaktayız. Böylece şehir 
ekonomisine, katma değe-
re ve turizme de katkı sağ-
lanacaktır.

Bununla beraber, yapı-
lacak revizyon ve ilave 
imar planı içinde kentin 
özellikle yoğun ticari böl-
gelerinde alternatif ve çev-
resine hitap edecek bölge 
otoparkları oluşturacağız. 
Araç trafiğini bu ulaşım 
planları ile düzene sokup 
şehrimizi daha modern ve 
yaşanılabilir hale getirece-
ğiz. Kentin sahil bölgele-
rinde projelendirdiğimiz ve 

Revizyon ve ilave imar 
planı, mevcut şehir dokusu 
göz önünde bulundurula-

da son 22 yılda 3 kez imar 
planlarında değişiklik yolu-
na gitmiştir. Bu revizyonlar-
da öne çıkan genel olarak 
kent merkezlerinde insan-
ların ihtiyacı olan sosyal do-
natı alanları (Park, Oto-
park, Çocuk Bahçesi vb. ) 
konut alanlarına dönüştü-
rülmüş ve bugüne kadar ge-
linmiştir. Ancak zaman içe-
risinde gelişen şartlar ve nü-
fusa bağlı zorunluluklar ne-
deniyle şehrimizin daha ya-
şanılabilir bir hale gelmesi 
için yeni bir revizyon ve 
ilave imar planına ihtiyaç 
duyulmuştur.

Seçim sürecinde halkı-
mızın yaşam kalitesini ar-
tırmak için çalışacağımızı 
ifade etmiştik. Halkımıza 
daha modern ve komşuları 
ile rekabet edebilir bir Gire-

yapımına başlayacağımız 
rekreasyon projeleri ile 
insan odaklı alanları üretip 
sosyal donatı alanları ya-
pacağız.

Daha planlı, modern, 
yaşanabilir ve daha ku-
rumsal yapıya sahip bir Gi-
resun ve Giresun Beledi-
yesi için kent halkının tüm 
kesiminin de katkısının bu-
lunduğu ortak akılla, insan 
odaklı, uzun vadeli bu re-
vizyon ve ilave imar planı 
çalışmalarına en kısa sü-
rede başlanacaktır.

Ayrıca, planlanmamış 
imar yolları nedeniyle do-
ğalgaza kavuşamayan 
bazı mahalleler de reviz-
yon imar planının uygulan-
masıyla birlikte doğalgaza 
kavuşmuş olacak.” 

(Serkan Baş)

Hazırlıklar Başladı

Toprak Mahsulleri Ofisi 
(TMO), kabuklu fındık sa-
tışlarına başladığını du-
yurdu. Ofis, 2023 ve 2022 
mahsulü levant kalite fın-
dıkları kilogram başına sı-
rasıyla 130 lira ve 124 lira 
fiyatlarla satışa sundu. Bu 
fiyatlara KDV de eklene-
rek satış gerçekleştiri-
lecek.

TMO'nun 27 bin ton ka-
buklu fındık satışıyla ilgili 
detaylar şöyle:

"TMO, tarımsal ihraca-

tı korumak ve piyasaları 
düzenlemek amacıyla yak-
laşık 27 bin ton kabuklu fın-
dık stoklarını 16 Nisan 
2024 tarihinden itibaren 
satışa sundu. 2023 ve 
2022 mahsulü levant kali-
te kabuklu fındıklar için ki-
logram başına sırasıyla 
130,00 TL ve 124,00 TL fi-
yatlarla, yüzde 50 sağlam 
iç fındık esasına göre 
KDV hariç olmak üzere 
peşin bedel mukabilinde 
talep toplama yöntemi ile 

satış gerçekleştirilecek."
Satış ların Trabzon, 

Ordu, Samsun ve Sakarya 
Başmüdürlükleri tarafın-
dan gerçekleştirileceği be-
lirtilirken, firmaların ürün 
bedelinin yüzde 10'unu 
TMO hesaplarına yatıra-
rak taleplerini 22 Nisan 
2024 tarihine kadar ilete-
bilecekleri ifade edildi. 
Ürün bedelini yatıran fir-
malara 24 Nisan 2024 tari-
hinden itibaren teslimatlar 
yapılacak. 

TMO Fındık Satışına Başladı

(Mehmet Yaşar)

“Giresun Göz Kamaştırıcı”
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Giresun İl Genel Mecli-
si, yeni başkanını belirledi. 
Meclis başkanlığı için AK 

Parti'den Ahmet Şahin ve 
CHP'den Hüseyin Gülaçtı 
yarıştı.

na oturdu. CHP'nin adayı 
Hüseyin Gülaçtı ise 9 oy 
aldı.

Meclisin yeni dönem 
başkanı seçilen Ahmet 
Şahin, önümüzdeki 2 yıl bo-
yunca bu görevi üstle-
necek.

Üye Dağılımı:
Giresun İl Genel Mecli-

si'nde şu üye dağılımı mev-
cut:

AK Parti: 23 üye
CHP: 9 üye
MHP: 6 üye
İyi Parti: 1 üye
Yeniden Refah Partisi: 

1 üye
(Serkan Baş)

Seçimde 40 üye oy kul-
landı. 31 oy alan Ahmet 
Şahin, başkanlık koltuğu-

ça yüksek olduğunu vur-
gulayarak, deniz, yayla, 
yeşil alanlar, tarih ve lezzet 
gibi birçok değeri barındır-
dığını dile getirdi.

Turizmin ekonomik bü-
yümeye ve refah artışına 
önemli katkılar sağlayaca-
ğını belirten Vali Serden-
geçti, bu doğrultuda kamu 
kurumları ve yerel yöne-
timler arasında iş birliği ya-
pılması gerektiğini vurgu-

Giresun Valisi Mehmet 
Fatih Serdengeçti, Gire-
sun'un doğası, tarihi ve kül-
türüyle Karadeniz'in göz 
kamaştıran bir şehri oldu-
ğunu belirtti.

Vali Serdengeçti, Tu-
rizm Haftası vesilesiyle İl 
Kültür ve Turizm Müdürü 
Kemal Gürgenci ve heyeti 
kabul etti. Ziyarette yaptığı 
konuşmada, Giresun'un tu-
rizm potansiyelinin olduk-

ladı. Ayrıca, sektördeki eği-
timin ve bilinçlendirmenin 
önemine de dikkat çekti.

Ziyarette, turizm sektö-
ründe faaliyet gösteren der-
nek temsilcileri de hazır bu-
lundu. TÜROYD, TÜR-
S A B ,  T Ü R E S  v e  

GİTUDER gibi kuruluşların 
temsilcileri, Giresun'un tu-
rizm potansiyelini değer-
lendirdiği bu buluşmada 
yer aldı. (Serkan Baş)

ilçe bazında ayrı ayrı bir analiz yapaca-
ğını ve sonuçları değerlendireceğini söy-
ledi. Kendisini başarılı bulmadığını ifade 
eden Yılmaz, siyaseti hizmet için yaptı-
ğını ve bugüne kadar verilen her görevi 
layıkıyla yerine getirmeye çalıştığını be-
lirtti. Gelecekte de genel merkezin isteği 
doğrultusunda çalışacaklarını vurgula-
yan Yılmaz, yapılan değerlendirmenin 
doğru olduğunu ve bundan sonra da 
aynı şekilde çalışacaklarını sözlerine ek-
ledi. (Haber Merkezi)

AK Parti Giresun İl Başkanı Mete Ba-
hadır Yılmaz, 31 Mart 2024 Mahalli İda-
reler Seçimi sonuçlarını kendi adına ba-
şarısız bulduğunu ifade ederek, genel 
merkezin alacağı her karara saygı duya-
caklarını dile getirdi. Yılmaz, yaptığı de-
ğerlendirmede, Giresun'da AK Parti'nin 
aldığı seçim sonuçlarını başarısız bul-
duğunu belirtti. Genel merkezin, il ve ilçe 
teşkilatlarından seçim sonuçlarıyla ilgili 
rapor istediğini açıklayan Yılmaz, bu ra-
porlar doğrultusunda genel merkezin 

Giresun İl Tarım ve Orman Müdürlüğü, il genelinde 
fındık bahçelerinde görülmeye başlanan Kahverengi Ko-
karca zararlısına karşı üreticileri uyardı.

Fındık bahçelerinde ortaya çıkan bu zararlıyla mü-
cadele etmek için üreticilerin bahçelerini düzenli olarak 
kontrol etmelerinin önemine vurgu yapıldı.

Kahverengi Kokarca'nın diğer zararlı türlere göre 
daha büyük bir risk taşıdığı belirtilerek, mekaniksel, bi-
yoteknik ve kimyasal mücadele yöntemlerinin mutlaka 
uygulanması gerektiği ifade edildi.

Ayrıntılı bilgi almak ve mücadele yöntemleri hakkın-
da destek almak için üreticilerin İl/İlçe Tarım ve Orman 
Müdürlüklerine başvurmaları gerektiği hatırlatıldı.

Giresun İl Tarım ve Orman Müdürlüğü, fındık üretici-
lerinin bu konuda bilinçli ve tedbirli olmaları çağrısında 
bulundu. (Mehmet Yaşar)

Giresun'un Turizm Potansiyeline Övgü Dolu Sözler!

“Kararlara Saygı Duyacağız”

Ahmet Şahin, Meclis Başkanlığına Seçildi

Fındık Üreticilerine Önemli Uyarı:
Kahverengi Kokarca Tehlikesi!

Seçim ve Bayramın Ardından
Projelere Odaklanma Zamanı

Bulancak Belediye Baş-
kanı Necmi Sıbıç, yerel se-
çimlerin ve Ramazan Bay-
ramı'nın ardından projele-
re odaklanma zamanının 
geldiğini belirtti.

Sıbıç, yaptığı açıkla-
mada, seçim ve bayramın 

ardından artık Bulancak 
için çalışma zamanının 
başladığını söyledi. Önce-
likli hedeflerinin verdiği söz-
leri yerine getirmek ve 
açıkladıkları projeleri ha-
yata geçirmek olduğunu 
vurguladı.

larına odaklanacaklarını 
ve adil, eşit hizmet suna-
caklarını vurguladı.

Ayrıştırmadan hareket 
edeceklerini ve belediye-
nin yapması gereken alt 
yapı hizmetlerinin yanı sıra 
kültür ve sanat etkinlikleri-
ne de önem vereceklerini 
açıklayan Sıbıç, Bulan-
cak'ı daha yaşanabilir, çev-
reye duyarlı ve gelişmiş bir 
ilçe haline getirmek için 
çaba gös te recek le rini 
ifade etti.

Sıbıç, Bulancak'ı daha 
çağdaş, daha demokratik 
ve daha huzurlu bir ilçe ha-
line getirme sözü vererek, 
çalışmalarına tam yol ileri 
parolasıyla devam ede-
ceklerini belirtti. (Mehmet 
Yaşar)

Seçim çalışmalarında 
ve vatandaşlarla yapılan 
görüşmelerde ekonomik sı-
kıntıların ve işsizlik endişe-
sinin öne çıktığını belirten 
Sıbıç, bu sorunları çözmek 
için kolları sıvayacaklarını 
dile getirdi. Halkın ihtiyaç-
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Cumhuriyet Halk Partisi Giresun Milletvekili ve Türki-
ye Büyük Millet Meclisi Divan Katip Üyesi Elvan Işık Gez-
miş, parti olarak hedeflerinin yerel seçim başarısını ço-
ğaltarak genel seçime taşımak olduğunu belirtti. Millet-
vekili Gezmiş, yapılan açıklamada, ülkenin tek kurtulu-
şunun CHP iktidarında olduğunu vurgulayarak, daha 
adil paylaşım, demokratik uygulamalar, adalet, eşitlik, 
barış, ve kardeşlik gibi değerlerin CHP ile mümkün ola-
cağını ifade etti. Giresun ve ülke genelinde güzel başarı-
lara imza attıklarını söyleyen Gezmiş, belediye başkan-
larının halka yönelik hizmetlerinin devam edeceğine 
olan inancını dile getirdi. Ayrıca, CHP'nin ülkenin umudu 
olduğunu ve birlik ve beraberlik içinde aydınlık bir Türki-
ye'nin inşası için çalışacaklarını belirtti. Gezmiş, ana mu-
halefet olarak tüm sorunları çözmek için çaba sarf ettik-
lerini ve kısa sürede halkın iktidarının kurulacağına inan-
dıklarını dile getirdi. (Haber Merkezi)

Giresun'da 31 Mart 
yerel seçimlerinin sonuçla-
rına göre İl Genel Meclisi 
üyelerinin dağılımı belli 
oldu.

Mec l i s  i ç i n de  Ak  
Parti'den 23, CHP'den 9, 
MHP'den 6 üye bulunur-
ken, İyi Parti ve Yeniden 
Refah Partisi de birer üye 
ile temsil edilecek.

Çamoluk ve Güce ilçe-
lerinde sadece bir partiden 
meclis üyeleri yer alırken, 
diğer ilçeler ise iki parti ile 
temsil edilecek.

Mecliste, üçü CHP'li biri 
Ak Partili olmak üzere top-
lam 3 kadın üye de ilin so-
runlarının çözümüne katkı-
da bulunacak.

Meclis üyeleri arasında 

Bulancak: Erol Türk-
men, Erdal Torunoğlu 
(AKP), Güngör Ayvaz, Se-
fine Henden Peker (CHP)

Çamoluk: Yakup Urtaç, 
Erol Kapucu (AKP)

Çanakçı: İsmail Hakkı 
Öztürk (AKP), İsmail Çalık 
(Yeniden Refah)

Dereli: Yusuf Geldi 
(AKP), Mustafa Çakın 

bir eski belediye başkanı 
da bulunuyor.

Meclis Üyelerinin Dağı-
lımı:

Merkez: Şükrü Ertürk, 
Eyüp Çiftçi, Fehime Ömer-
beyoğlu (CHP), Ahmet 
Şahin, Fuat Yurt (AKP)

Alucra: Durmuş Canikli 
(AKP), Numan Zorba 
(MHP)

(MHP)
Doğankent: Yılmaz 

Dede (AKP), Salim Kaya 
(MHP)

Espiye: Eşref Bayrak, 
Aydın Cebeci (AKP), Mür-
sel Önal (CHP)

Eynesil: Fatih Cansız 
(AKP), Abdurrahman Gül 
(MHP)

Görele: Şengül Şahin, 
Erhan Karakoç (AKP), 
Semin Aydın (CHP)

Güce: Mehmet Akif Yıl-
maz, Mustafa Karadayı 
(AKP)

Keşap: Mustafa Kemal 
Kurt (AKP), Özgür Karaos-
man (CHP)

Piraziz: Mustafa Gü-
naydın (AKP), Hüseyin Gü-
laçtı (CHP)

Şebinkarahisar: San-
car Demir (AKP), Mustafa 
Boyacı (MHP)

Tirebolu: Abdullah Ka-
rabıçak, Murat Arslan 
(AKP), Ömer Cebeci (İyi 
Parti)

Yağlıdere: Temel Işık 
(AKP), Fatih Kılıç (MHP)

(Serkan Baş)

önemli organlarının fonksi-
yonları ve hastalıkları hak-
kında önemli bilgiler sağ-
lar.

Nükleer tıp görüntüle-
me le rin de has ta la rın 
maruz kaldığı radyasyon 
düzeyi oldukça düşüktür 
ve genellikle bir veya bir-
kaç röntgen filmi düzeyin-
dedir. Bu düşük seviyedeki 
radyoaktivite, insanlarda 

herhangi bir zarara yol 
açmaz.

Nükleer Tıp Kliniği, has-
talara modern tıbbi görün-
tüleme hizmetlerini suna-
rak, tanı ve tedavi süreçle-
rine katkıda bulunmayı 
amaçlamaktadır. Detaylı 
bilgi ve randevu almak için 
kliniğimize başvurabilirsi-
niz. 

(Serkan Baş)

Nükleer Tıp Kliniği, 
Uzm. Dr. Büşra Aydur 
Püren liderliğinde Türk 
Atom Ener j i s i  Ku ru-
mu'ndan ruhsat alarak hiz-
mete başladı.

Nükleer tıp, radyoaktif 

maddelerin kullanıldığı 
hastalıkların tanı ve tedavi-
sinde uzmanlaşmış bir 
alanı temsil eder. Bu tıbbi 
alanda, düşük dozda ve 
kısa yarı ömürlü radyoaktif 
maddeler, hastaların yaşı-

na ve kilosuna uygun özel 
cihazlar kullanılarak vücu-
da uygulanır. Bu uygula-
ma, girişimsel işlemlere 
gerek kalmadan, ağrısız 
bir damar içi enjeksiyonla 
gerçekleştirilir ve vücudun 

Dağılım Belli Oldu Yereldeki Başarıyı
Genele Taşıyacağız

Yeni Nükleer Tıp Kliniği Artık Hizmetinizde

74.755 Yolcuya Hizmet Verdi
T.C. Ulaştırma ve Alt-

yapı Bakanlığı Devlet 
Hava Meydanları İşletme-
si (DHMİ) Genel Müdürlü-
ğü, Ordu-Giresun Havali-
manı'nın Mart 2024 istatis-
tiklerini paylaştı.

Mart ayında, Ordu-
Giresun Havalimanı'nda iç 
hat yolcu trafiği 74.206, 
dış hat yolcu trafiği ise 549 
olarak gerçekleşti. Böyle-
ce toplamda 74.755 yolcu-
ya hizmet verildi.

İniş-kalkış yapan uçak 
trafiği iç hatlarda 560, dış 
hatlarda ise 4 olmak üzere 
toplamda 564'e ulaştı.

Y ü k  
(kargo+posta+bagaj) trafi-
ği ise Mart ayında toplam-

neminde Ordu-Giresun 
Havalimanı'nda toplam 
246.575 yolcu, 1.768 uçak 

da 518 ton olarak kayde-
dildi.

Ayrıca, Ocak-Mart dö-

ve 1.949 ton yük trafiği ger-
çekleştiği belirtildi. 

(Mehmet Yaşar)

Ana Su Borusu Patladı

Giresun'da, yol çalışması sırasında 
patlayan su şebekesi nedeniyle su met-
relerce yükseğe çıktı. Merkez Ülper ile 
Çavuşoğu köyleri arasındaki Aksu Dere-
si dere ıslah çalışmaları esnasında mey-
dana gelen patlamada, su şebekesi etki-

lendi. DSİ tarafından yapılan istinat du-
varı çalışması sırasında yaşanan patla-
manın ardından ekipler olaya müdahale 
etti. Şu an için su kesintisi olmadığı belir-
tildi. 

(Haber Merkezi)
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ASIM İNAN YAZIYOR

TİREBOLU NOSTALJİ(20)...

Bir akşamlığına Hamam 
mahallesini orada oturanlara 
bıraktım ve Yeniköye doğru 
uzandım...

Bana yabancı olmasına 
karşın yinede bir şeyler kale-
me alabilirdim...

Oraya uzanmadan önce 
sabahleyin eski arkadaşla-
rımdan Fevzi Ersözden gelen 
foto hakkınbir iki kelam etme-
den geçmek istemedim...

Galatasarayın taçsız kralı 
"METİN OKTAY" ve yine Ga-
latasaray futbolcularından 
Tarık Kutver...

1967 YILINDA TİREBO-
LU çay fabrikasını ziyaretleri 

uğurlaması...
Aşağıda Yeniköy arkadaş 

gurubu FOTOLARI ister iste-
mez insanı zaman yolculuğu-
na çıkarıyor...

O güzel insanları nasıl yaz-
madan geçebilirdim ama foto-
larda sadece Şevki Kalfa, Der-
viş Mehmet, Atilla Taştemel"i ta-
nıyorum...

Atil la Taştemel Tirebo-
lu"nun yetiştirdiği en iyi kaleci-
leri arasındadır...

Giresun Beşiktaş ve Gü-
neşsporda yıllarca kalecilik 
yapmıştır...

Şevki Kalfa Yeniköy"ün en 
eski esnafları arasındadır...

Terzi Derviş Mehmeti bil-
mem yazmaya gerek var mı?

Şakacı ve esprili oluşu ile ta-
nınmaktadır...

"YENİKÖY VE FUTBOL 

Eskiden oradan şu içen kesin 
Mazhar Osmanlık olur diye espri 
yaparlardı...

Tarihî bir çeşme olup yapılışı 
çok eski yıllara dayanmaktadır...

Selim ağa çeşmesinin altında 
da Ayanaya açılan bir dehliz oldu-
ğu söylenmektedir...

Hatta denemek için girdiklerin-
de on metre ileri dahi oksijensizlik-

ve çalışanları ile objektiflere 
poz vermeleri..

Yeniköy"dan tanıdıklarım o 
yıllarda bir elin parmalları 
kadar az sayıdaydı...

"KİMLERİ Mİ TANIYOR-
DUM"?

Derviş Mehmet ve Şevki 
Kalfa, Terzi Avni Usta,

Ankara oteli sahibi Muzaf-
fer Hekimoğlu ile o yıllarda Ye-
niköyde oturan Yusuf Ziya 
amcam ile İbrahim-Hadiye 
Ertan çifti...

Fakat hatırladığım ve bay-
ramları Tirebolu"da geçirdiği-
miz için Yeniköyde kurulan pa-
nayır ve tahtadan yapılma 
gacur gucur gı cır da yan 
dönme dolaplar ve salıncaklar 
yazılmaz mı?

1963 se ne sin den bir 
FOTO ve Yeniköyde hacı 

ATEŞSPOR"...
Tirebolu"da kurulan en eski fut-

bol takımı olma özelliğine sahiptir-
ler...

Tireboluspor"un kurulması ile 
kulübün kapısına kilit vurulmuş-
tur...

Yeniköyde bir çeşmeden nasıl 
söz etmem...

"SELİM AĞA ÇEŞMESİ"...

ten gidememişler...
Bayramlar demişken o yıllar-

da Yeniköyde oturan Yusuf Ziya 
İNAN amcam ve annemin teyze-
si İbrahim Ertan"ın eşı Hadiye 
teyzem...

HOŞ KALIN...
HOŞÇA KALIN...
SANA EZELİNDEN SEVDA-

LIYIM TİREBOLU...

TÜR SAB Baş ka nı 
Firuz Bağlıkaya, 9 günlük 
Ramazan Bayramı tatilin-
de 20 milyon kişinin seya-
hat ettiğini ancak sadece 2 
milyon kişinin oteller ile ko-

naklama tesislerinde kal-
dığını, geriye kalanların 
ise memleket ve akraba zi-
yareti gerçekleştirdiğini 
söyledi. Yerel seçimlerin ar-
dından 5 Nisan’da başla-

lanlar akraba seyahati ger-
çekleştirdi. Türkiye, 9 gün-
lük Ramazan Bayramı tati-
linde yaklaşık 100 milyar 
lira harcadı.

2 MİLYON KİŞİLİK 
TURİZM HAREKETİ

Türkiye Seyahat Acen-
taları Birliği (TÜRSAB) 
Başkanı Firuz Bağlıkaya, 
Ramazan Bayramı tatilin-
de seyahat edenlerin sayı-
sı ve oluşan ekonomiye 
dair Elips Haber’den Selim 
Ercan’a konuştu. Bağlıka-
ya, “Ara tatil ve bayram ta-
tili dönemindeki memleket, 

kişi seyahat etti. Bunun 2 
milyon civarındaki turistik 
otellerde, konaklama te-
sislerinde geriye kalanla-
rın ise akraba ziyaretlerin-
de öngörmüştük. Bu civar-
da geliştiğini düşünüyo-
ruz” dedi.

YURT DIŞI TURLAR-
DA VİZE SI KIN TI SI  
DEVAM EDİYOR

Bağlıkaya, daha önce 
yaptığı açıklamada, yurt 
dışı turlarda vize konusun-
da yaşanan sıkıntıların 
devam ettiğini vurgulamış-
tı. Bağlıkaya, “Bu nedenle 

yan 9 günlük Ramazan 
Bayramı tatili sona erdi. Ta-
tili fırsat bilen 20 milyon va-
tandaş seyahat etti. 2 mil-
yon kişi konaklama tesisle-
rini kullanırken geriye ka-

akraba ziyaretleri ile turizm 
hareketliliğini kapsayan 
tüm seyahatlerin oluştura-
cağı ekonomik hacmin top-
lamda 100 milyar lira sevi-
yelerinde gerçekleşmesini 
öngörmüştük. Bizim ön-
gördüğümüz şekilde bir ha-
reket, bir ekonomi oluştu. 
Hem seyahat eden sayısı 
hem ulaşacağı ekonomik 
büyüklüğü açısından ba-
kıldığında bizim tahmin et-
tiğimiz gibi geçti. Yani 100 
milyar liralık bir ekonomi 
oluştu. Ramazan Bayramı 
tatilinde yaklaşık 20 milyon 

Avrupa ülkelerine gitmek is-
teyip vize başvurusu red-
dedilen vatandaşlarımızın, 
vizesiz Balkan turlarına, 
Mısır gibi destinasyonlara 
yöneldiğini görüyoruz. 3 
gece 4 gün ve 4 gece 5 gün-
lük turlar daha çok talep gö-
rüyor. Yurt dışı turlarda fi-
yat lar kişi  başı 400 
Euro’dan başlayıp, desti-
nasyonun uzaklığına ve 
ulaşım aracına göre deği-
şiklik gösteriyor. Ortalama 
tur fiyatı ise 1000 Euro dü-
zeyinde" ifadelerini kullan-
mıştı. (Elips Haber)
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Giresun'un Bulancak il-
çesinde Belediye Başkanı 
Necmi Sıbıç, belediyede 
müdür ve personellerle il-
gili yeni atama ve görev-
lendirmeleri gerçekleştirdi.

Başkan Necmi Sıbıç, 6 
müdürün görev yerinde de-
ğişiklik yapmazken, yeni 
atamaların ve görevlendir-
melerin hayırlı olmasını di-
leyerek, müdür ve perso-
nelin görevlerini titizlikle ye-
rine getireceklerine inandı-
ğını belirtti.

Atama ve Görevlendir-
meler:

Belediye Başkan Yar-
dımcısı: Meclis Üyesi 
Reşat Nuri Özdemir

Fen İşleri Müdürü: Sel-
çuk Türkmen (Erkan Usta 
müdürlük emrine)

Ruhsat ve Denetim Mü-
dürü: Yusuf Gürsoy

BULASKİ İşletme Mü-
dürü: Muhammet Şahin

Afet İşleri Müdürü: Meh-
met Kırdemir

Mali Hizmetler Müdürü: 
Aydın Korkmaz

lan müdürlük emrine)
Görevleri Değişmeyen 

Müdürler:
Yazı İşleri Müdürü: 

Fatih Serdar Doğan
İmar ve Şehircilik Mü-

dürü: Recep Şengün
Zabıta Müdürü: Ünal 

Baydere (Özel Kalem Mü-

Emlak ve İstimlak Mü-
dürü: Ertuğrul Yıldız

İtfaiye Müdürü: Emin 
Yılmaz

Temizlik İşleri Müdürü: 
Halil Cürgül

Basın Yayın ve Halkla 
İlişkiler Müdürü: Hamza 
Tanrıverdi (Hakan Alpars-

dürü Volkan Çelik müdür-
lük emrine)

İnsan Kaynakları ve Eği-
timi Müdürü: Bilal Taşkın

Destek Hizmetleri Mü-
dürü: Ruhi Öztürk

İklim Değişikliği ve Sıfır 
Atık Müdürü: Mustafa 
Apaydın   (Mehmet Yaşar)Sağlık Çalışanlarına Yönelik Önem-

li Eğitim Merkez Yeşil Giresun Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi'nde Başladı

Giresun İl Sağlık Müdürlüğü koordi-
nasyonunda düzenlenen Yenidoğan 
Canlandırma Programı (NRP) Uygula-
yıcı Eğitimi, 16-17-18 Nisan 2024 tarih-
lerinde Merkez Yeşil Giresun Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi Uygulama 
Oteli'nde başladı.

Eğitime, Kadın Doğum ve Çocuk 
Hastalıkları Eğitim ve Araştırma Hasta-
nesi, Bulancak Devlet Hastanesi, Espi-
ye Devlet Hastanesi, Tirebolu Devlet 

Hastanesi, Görele Op. Dr. Ergun Özdemir 
Devlet Hastanesi, Alucra İlçe Devlet Hasta-
nesi, Şebinkarahisar Devlet Hastanesi, İl 
Ambulans Servisi Başhekimliği, Özel Ada 
Hastanesi ve Özel Kent Hastanesi'nden top-
lam 50 sağlık çalışanı (Doktor, Ebe, Hemşi-
re, ATT, AABT, Anestezi Teknisyeni) katıldı.

Bu önemli eğitim programı, yenidoğan-
ların canlandırılması konusunda sağlık ça-
lışanlarını yetiştirmeyi amaçlamaktadır. Ka-
tılımcılar, pratik ve teorik eğitimlerle yenido-
ğan canlandırma tekniklerini öğrenerek, be-
cerilerini geliştireceklerdir. 

(Mehmet Yaşar)

Bayram Seyahati Tatile Değil Akrabaya Yapıldı

Bulancak Belediyesi'nde Yeni Atama
ve Görevlendirmeler Yapıldı

Yenidoğan Canlandırma Programı
(NRP) Uygulayıcı Eğitimi Başladı
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:Serkan BAŞ

Beypazarı maden suyunda 
aşırı seviyede bor tespit edil-
mesi hakkında konuşan Gıda 
Mühendisleri Odası Genel Baş-
kanı Yaşar Üzümcü, “Sağlık Ba-
kanlığı, acil bir şekilde bu işlet-

meyi gözetim altında tutmalı” 
dedi.

İsviçre Federal Gıda Gü-
venliği ve Veterinerlik İşleri Da-
iresi’nin Beypazarı maden su-
yunda “aşırı seviyede bor” tes-

hal satıştan çektiğini ve geri ça-
ğırma işlemlerini başlattığını 
açıklarken, konu Türkiye’de de 
gündem oldu.

Ko nu ya  i l i ş k in  E l i ps  
Haber’den Betül Vural’a değer-
lendirmelerde bulunan Gıda Mü-
hendisleri Odası Genel Başka-
nı Yaşar Üzümcü, borun zarar-
larının olduğu gibi faydalarının 
olduğunu da belirtti. Üzümcü, 
“İsviçre’de bir maden suyunda 
bor mineralinin miktarını limitin 
üzerinde yüksek çıkması ile ilgi-
li haberde hangi yönden ve 
hangi yöntemlerle analiz yapıl-
dığı, analiz sonucunda hangi 
miktarda bor tespit edildiği bilgi-
si bulunmuyor” dedi.

Borun insan beslenmesinde 
mikro besin elementi olduğunu 
belirten Üzümcü, “Mikro ele-
mentlerin insan sağlığı üzerin-
de etkileri yüksek olup çok az 
miktarlarda dahi etkileri görüle-
bilir. Bu elementlerin yetersizliği 
veya fazlalığı insan vücudunda 
zararlara neden olabilir” ifade-
lerini kullandı.

" B O R  M İ N E R A L İ N İ N  

rütüldüğünü dile getiren Üzüm-
cü, Beypazarı maden suyunda 
yüksek bor ölçülmesiyle ilgili ola-
rak şunları söyledi: “İsviçre’de 
bir maden suyunda bor minerali-
nin miktarını limitin üzerinde yük-
sek çıkması ile ilgili haberde 
hangi yönden hangi yöntemlerle 
analiz yapıldığı, analiz sonucun-
da hangi miktarda bor tespit edil-
diği bilgisi bulunmuyor. İsviçre, 
AB üyesi olmadığı için mevzu-
atında buna ilişkini farklı bir limit 
söz konusu olabilir. Konuyla ilgili 
detaylı ve sağlıklı bilgi alınması, 
bunun neticesinde de Sağlık Ba-
kanlığı, rutin kontroller dışında 
acil bir şekilde bu işletmede üre-
tilen maden sularını, bütün kay-
naklarını farklı zamanlardaki üre-
timlerini belirli bir süre boyunca 
gözetim altında tutarak yapaca-
ğı analizlerle takip etmeli. So-
nuçlarını da şeffaf bir şekilde ka-
muoyu ile paylaşmalı. Ülkemiz-
de de limitlerin dışında ürünler 
tespit edilmesi halinde bu ürün-
ler derhal toplatılmalı ve geri çağ-
rılmalı.” 

(Elips Haber)

pit etti. Yapılan açıklamada yük-
sek seviyede borun fetal gelişi-
mi ve doğurganlığı etkilediğinin 
düşünüldüğü belirtildi. Maden 
suyunun İsviçre’deki dağıtımcı-
sı BAK-SAN GmbH, ürünü der-

BİRÇOK FAYDASI VAR”
Bor mineralinin vücut için bir-

çok faydası olduğunu söyleyen 
Üzümcü, “Kemiklerin yapısını ko-
ruduğu için kemiklerin büyümesi 
ve bakımı için son derece önem-
li. Vücutta bulunan kalsiyum, 
magnezyum, D vitamini ve fos-
for gibi vitamin ve minerallere 
etki eder. Vücuttaki testosteron 
ve östrojen seviyelerine etki 
eder. Bor minareli insan vücudu-
na yiyeceklerle, içeceklerle ya 
da solunum yolu ile girebilir. 
Fakat vücutta birikim yapmadan 
çok büyük bir kısmı idrar ile atılır” 
diye konuştu. Borun toksik etki-
sinin düşük olduğunu aktaran 
Üzümcü, “İçme sularının yüksek 
oranda bor minerali içermesi, sin-
dirim sisteminde bazı rahatsız-
lıklara yol açıyor. Karaciğerde 
büyüme ve şişmeye, sinir siste-
minden kaynaklanan benzeri so-
runlara yol açıyor” şeklinde ko-
nuştu.

“DERHAL TOPLATILMALI 
VE GERİ ÇAĞRILMALI”

Türkiye’de gıda ve sularla il-
gili mevzuatın AB ile uyumlu yü-

latmak için olduğunu bilmeyen 
de yok.” dedi.

YENİ SEZONUN FİYATI 
BELİRLENİYOR

Geçmiş yıl larda nisan, 
mayıs, haziran aylarında uygu-
lanan fındık politikaları incelen-
diğinde oynanan oyunun ve ya-
pılan operasyonun daha iyi an-
laşılacağını söyleyen Keskin, 
“TMO’nun fındık satışı yeni 
dönem fındık fiyatının üreticileri 
mağdur edecek şekilde belirle-
neceğinin habercisidir. Her yıl 
aynı operasyon yapılmaktadır. 
Süslü ve ucu açık cümlelerle 

Emek Partisi Giresun İl Tem-
silcisi Halit Keskin, TMO’nun fın-
dık satma kararını eleştirerek, 
“Kilogramı 130 TL’ye fındık 
satma kararı 2024-2025 fındık fi-
yatını sabitlemek anlamına 
gelir.” diyerek tepki gösterdi.

EMEP Giresun İl Temsilcisi 
Halit Keskin açıklamasında 
TMO’nun her yıl uyguladığı 
satış politikalarının sonucunda 
üreticilerin mağdur edildiğini be-
lirterek, “Fındık fiyatları yükse-
lirken birdenbire durakladı hatta 
geriye düşmeye başladı. Geç-
miş yıllarda da aynı operasyon 
politikalarıyla yeni sezonun fın-
dık fiyatının adı konuyordu. 
TMO’nun kilogramı 130 TL’ye 
fındık satması fındık fiyatının 
yükselmesini durdurduğu gibi 
yerli ve yabancı tarım ve gıda 
şirketlerinin depolarını doldur-
malarına hizmet etmektedir.” 
dedi.

ALİVRECİLERİ RAHATLA-
TIYORLAR

İhracatçıların yurtdışı satış 
sözleşmelerini bu aylarda ta-
mamladıklarını iddia eden Kes-
kin, “İhracatçılar alivre satış ya-
pıyorlar. Bu sözleşme sırasında 
yeni dönemin fiyatları da belirle-
niyor. Devletin fiyat açıklaması 
da ihracatçıların sözleşmeleri-
ne uygun olmaktadır. Yıllardır 
uygulanan bu politikalar üretici 
köylülerin topraktan kopmaları-
na ve sözleşmeli tarıma teslim 
olunmasını sağlamaktadır. 
TMO’nun kilogramı 130 TL’ye 
fındık satması alivrecileri rahat-

üretici yanıltılmaya çalışılıyor.” 
dedi.

ÜRETİCİ SESİNİ YÜK-
SELTMELİ

Uygulanan politikaya karşı 
üreticiler mücadeleye çağıran 
Keskin, “Her yıl hükümetin “üre-
ticiler mağdur etmeyeceğiz” 
açıklamalarını duyduk, duyduk-
ça da üreticiler mağdur edildi. 
Fındığı maliyet fiyatı TAVAN 
FİYAT olarak açıklandı. Fındığı 
yalnızca fiyat üzerinden tartış-
mak tarım ve gıda şirketlerinin 
ve iktidarın işine yarıyor. Kapi-
talist sistem sorgulanmadan, 
demokratik halkçı tarım politi-
kaları uygulanmadan kesin 
çözüm sağlamanın olanağı 
olmaz. O nedenle Emek Partisi 
olarak mücadelemizi sürdüre-
ceğiz ancak en önemlisi üretici 
köylünün kendi gücüne güve-
nerek, sendikalarında örgütle-
nerek seslerini yükseltmeleridir. 
Üretici köylüyü toprağında ko-
paran; emeğinin ve ürünün de-
ğerinin vermeyen uygulamala-
ra son verilmelidir. TMO fındık 
satacaksa da yeni sezonu dik-
kate alarak en az 200 TL’ye sat-
malıdır” dedi. (Mehmet Yaşar)

Giresun Belediyesi Veteriner İşleri Müdürlü-
ğü tarafından, şehrin çeşitli bölgelerinde artan 
haşere popülasyonuna karşı kapsamlı bir ilaçla-
ma çalışması başlatıldı.

Yaz mevsimine geçiş sürecinin başlamasıyla 
birlikte, özellikle sivrisinek, hamam böceği ve ka-
rasinek gibi haşere türlerine karşı halk sağlığını 
korumak adına harekete geçildi.

İlaçlama çalışmaları, özellikle dere yatakları, 
su birikintileri, kanalizasyon çıkışları ve çöp kon-
teynerleri gibi haşere üreme alanlarına odakla-
nacak.

Halkın sağlığını korumak ve şehrin yaşanabi-
lirliğini artırmak adına yapılan ilaçlama çalışma-
ları, vatandaşlar tarafından memnuniyetle karşı-
lanırken, çalışmaların düzenli olarak devam ede-
ceği bildirildi.

Veteriner İşleri Müdürlüğü Yetkilileri tara-
fından yapılan açıklamada: “Şehrimizin her kö-
şesinde halkımızın sağlığını tehdit eden ha-
şerelerle mücadele etmek için yoğun bir çaba 
sarf ediyoruz. Bu kapsamlı ilaçlama çalışma-
sıyla, haşere popülasyonunu kontrol altına al-
mayı ve halkımızın daha sağlıklı bir ortamda 
yaşamasını sağlamayı hedefliyoruz. Vatan-
daşlarımızın da haşere kontrolü konusunda 
daha bilinçli olması gerekmektedir. Sivrisinek 
yumurtalarının yumurtadan çıkması için suya 
ihtiyacı var. Dişiler için saksı diplerinde biriken 
azıcık su bile larvalarını bırakmaları için yeter-
li olabiliyor. Bu nedenle, bahçenizde, balkonu-
nuzda dükkanınızın önünde su birikintisi ol-
madığından emin olun“ denildi. 

(Serkan Baş)

“Gözetim Altına Alınmalı”

Kapsamlı İlaçlama Çalışması Başlatıldı “TMO Üreticiyi Mağdur Edecek”

Sabri YÜCEL
0532 062 89 28
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Adres: Aksu Mah. Mehmet İzmen Cad. No: 32 GİRESUN
Tel/Faks: 0454 225 87 81
Tel: 0454 225 55 34

www.turangrup.com
turan.grup@hotmail.com

PVC KAPI, PENCERE SİSTEMLERİ
ALÜMİNYUM DOĞRAMA

KATLANIR BALKON SİSTEMLERİ
CAM BALKON İMALATI

KROM ALÜMİNYÜM KORKULUK
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Turan USTA
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Kaynak Makinesi Tamiri
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tör Tolga Seyhan'ın da 
sportmenliğe aykırı hare-
keti nedeniyle Profesyonel 
Futbol Disiplin Kuruluna 
(PFDK) sevk edildi.

Giresunspor'un bu ha-
tası, Futbol Disiplin Talima-
tı'nın 46. maddesi ve IFAB 
2023/2024 Oyun Kuralla-
rı'nın Kural 3/3 maddesi 

Giresunspor'un Koca-
elispor maçında esame lis-
tesinde olmayan oyuncu 
Arda Kabaca'yı sahaya sür-
mesi, kulübe ciddi cezalar 
getirebilir. Bu durum, Tür-
kiye Futbol Federasyonu 
tarafından yapılan açıkla-
mayla ortaya çıktı. Yeşil-
beyazlı kulüp, sportif direk-

uyarınca değer lendi ri-
lecek. Bu kapsamda, kulü-
be üç aydan bir yıla kadar 
ceza verilebilir.

MADDE 46: Esame lis-
tesinde olmayan oyuncuyu 
oynatma durumunda, mü-
sabakalara ilişkin raporları 
ibraz etmeyen veya gerçe-
ğe aykırı rapor düzenleyen 
müsabaka görevlileri ve 
diğer görevliler, üç aydan 
bir yıla kadar hak mahrumi-
yeti cezası ile cezalandırı-
lır.

MADDE 36: Sportmen-
liğe aykırı hareket duru-
munda ise, hakkında mü-
sabakadan men cezası 
veya hak mahrumiyeti ce-
zası ya da idari tedbir kara-
rı bulunan sporcu ve kulüp 
görevlilerine bir aydan altı 
aya kadar müsabakadan 
men cezası verilir. 

(Haber Merkezi)

Giresunspor, Trendyol 
1. Lig'in 31. haftasında cu-
martesi günü saat 16.00'da 
evinde İzmir temsilcisi Göz-
tepe'yi konuk edecek. Bite-

xen Giresunspor, bu zorlu 
karşılaşmanın hazırlıkları-
na başladı.

Yeşil-beyazlı ekip, dün 
saat 17.00'de toplanarak te-

cağı önemli mücadeleye 
odaklandı.

Maç, 20 Nisan Cumar-
tesi günü saat 16.00'da baş-
layacak. Giresunspor, Ço-
tanak Stadı'nda oynanacak 
bu maç öncesinde, ligde 2. 
Lig'e düşmesi kesinleşen 
bir performans sergilemesi-
ne rağmen, kalan maçlarını 
prestij havasında geçirme-
ye çalışıyor.

Ancak, taraftarların ta-
kıma olan desteği azalmış 
durumda. Giresunspor'un 
aldığı kötü sonuçlar nede-
niyle taraftarlar, maçlara git-
me me eği li min de. Bu 
durum, tribünlerin boş kal-
masına ve takımın zor za-
manlarında taraftar deste-
ğinden yoksun kalmasına 
neden oluyor. Bazı Gire-
sunspor taraftarları, takı-
mın kötü performansı ve yö-
netim politikalarına protes-
to olarak maçlara katılmı-
yor. (Mehmet Yaşar)

sislerde antrenmanlarına 
başladı. Teknik direktör Ser-
hat Güller yönetiminde ger-
çekleşen antrenmanla, Gi-
resunspor, evinde oynaya-

Ciddi Ceza Gelebilir

Göztepe Mesaisi Başladı
Rafting Eğitimi Başlıyor

ye Kano Federasyonu'nun 
gençleri rafting sporuyla ta-
nıştırarak ülkede bu sporu 

Giresun'da, rafting böl-
gesel eğitim ve gelişim 
kampı düzenleniyor. Türki-

geliştirmeyi hedeflediği or-
ganizasyon, rafting sporu-
na yönelik eğitimlerin veril-
diği Rafting Bölgesel Eği-
tim ve Gelişim Kampları 
kapsamında gerçekleştiri-
liyor.

Giresun'daki kampta 
Espiye ilçesindeki Yağlıde-
re deresi boyunca yapılan 
kamp, Türkiye Kano Fede-
rasyonu tarafından düzen-
leniyor. Kampta 15 sporcu-
nun katıldığı ve antrenör 
ve milli sporcu Ahmet Za-
imoğlu tarafından verilen 
"Temel Güvenlik Eğitimi ve 
Temel Kürek Teknikleri Eği-
timi" ile başlayan progra-
mın amacı, rafting sporu-
nun geliştirilmesi için altya-
pı konusunda sporcu ye-
tiştirmek, gençlere raftingi 
sevdirmek ve branşı daha 
üst seviyelere taşımak. Ay-
rıca gençleri suyla buluş-
turmak ve rafting sporuyla 
tanıştırmak da kamptaki 
önemli hedefler arasında 
yer alıyor. 

(Haber Merkezi)


